
 
 
 
Labrador Retrieverklubben 
LABRADORFULLMÄKTIGE 
Datum: 17 mars 2024                      Plats: Svenska kennelklubben, Rotebro 
  
 
§ 1 Mötets öppnande 

Huvudstyrelsens vice ordförande Bo Norling inledde fullmäktige med en parentation för Inger 
Lindgren, Margareta Claesson-Thor och Leif Gustavsson och det hölls en tyst minut. 
Därefter hälsade v ordföranden alla välkomna och förklarade Labradorfullmäktige 2024 
öppnat.  

§ 2 Fastställande av röstlängden 
Fullmäktige fastställde röstlängden till 22 röstberättigade delegater från 11 regioner.  

§ 3 Val av ordförande och vice ordförande för fullmäktigemötet 
 Mötet beslöt i enlighet med valberedningens förslag att välja Lars Ramberg till 
 mötesordförande och Jörgen Norrblom till vice mötesordförande. 

§ 4 Styrelsens anmälan av protokollförare 
 Anmäldes att Kari Sundqvist utsetts att föra protokoll under Labradorfullmäktige. 

§ 5 Val av två protokolljusterare tillika rösträknare, som tillsammans med 
mötesordföranden ska justera protokollet 
Till protokolljusterare tillika rösträknare föreslogs Tina Jansson och Christine 
Edvinsson.  

               Fullmäktige beslöt att välja Tina Jansson och Christina Edvinsson till justerare tillika 
rösträknare. 

 
§ 6 Närvaro- och yttranderätt för annan än vald delegat 

Fullmäktige konstaterade att samtliga närvarande var medlemmar och därmed har 
samtliga, enligt stadgan, närvaro- och yttranderätt. Närvaroförteckning finns i bilaga till 
protokollet. 

§ 7 Beslut om arbets- och beslutsordning vid mötet 
Fullmäktige beslöt att fastställa styrelsens förslag till arbets- och beslutsordning. 

§ 8 Fråga om fullmäktigedelegaterna blivit stadgeenligt kallade 
Bo Norling informerade om att kallelse till fullmäktige 17 mars 2024 publicerats i 
Labradoren 4/2023 och på klubbens hemsida samt att alla anmälda delegater fått 
personlig kallelse tillsammans med möteshandlingar minst tre veckor innan 
fullmäktigemötet.  

 Fullmäktige konstaterade att kallelsen hade skickats ut i stadgeenlig ordning.  
 
 Justerat LR, CE, TJ 



§ 9 Fastställande av dagordningen  
Fullmäktige beslöt att fastställa dagordningen i enlighet med utsänt förslag.   

§ 10        Tillsättande av en grupp på tre personer för att förbereda val av valberedning 
Åsa Iletorp, Annelie Ling Nilsson och Lennart Erikssson utsågs att representera 
fullmäktige att förbereda förslag på personer att ingå valberedningen. 
 

§ 11 Verksamhetsberättelse för 2023, årsbokslut med balans- och resultaträkning, 
redovisning av arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse 
Styrelsens verksamhetsberättelse gicks igenom sida för sida.   

 Kassör Bo Norling föredrog årsbokslutet med resultat- och balansräkning.  

 Lena föredrog information om RAS- och hälsenkäten.  

               Jeanette informerade om jaktkommitténs arbete där man anordnat ordinarie B-prov, 
ett A-prov samt utbildningsjakt. 

              Agnes informerade om 2023 års club show samt planerna för kommande club show. 

 Fullmäktige beslöt att lägga verksamhetsberättelsen med tillhörande kassaberättelse 
till handlingarna. 

 Revisor Ewa Lysén föredrog revisionsberättelsen med tillstyrkande att resultat- och 
balansräkning fastställs samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2023.  

§ 12        Fastställande av balans- och resultaträkning för år 2023 samt beslut om hur 
uppkommet resultat ska disponeras 
Kassör Bo Norling föredrog styrelsens förslag om hur uppkommet resultat ska 
disponeras. Styrelsen föreslår att vinsten för verksamhetsåret 2023 överföres till 
balanserat resultat i ny räkning. 

 Fullmäktige beslöt att fastställa balans- och resultaträkningen för 2023 samt att bifalla 
styrelsens förslag till disposition av uppkommet resultat. 

 
§ 13 Ansvarsfrihet för styrelsen 
                Fullmäktige beslöt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
 
§ 14  Presentation av och beslut om styrelsens förslag till:                             
 

  a) Verksamhetsplan för år 2024 
 Styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2024 presenterades av respektive 

områdesansvarig i huvudstyrelsen. Här framfördes synpunker under utbildningsområdet att 
det är önskvärt med en labradoruppfödare som handledare när man anordnar SKKs 
uppfödarutbildning.                                     

   Fullmäktige beslöt att fastställa styrelsens förslag till verksamhetsplan för verksamhetsåret 
2024. 

 
Mötet ajournerades kl 10.20 och återupptogs 10.45 
Röstlängden justerades 
Justerat LR, CE, TJ 



b) Medlemsavgifter för år 2024  
Enligt beslut från Fullmäktige 2023 ska medlemsavgifterna för år 2024 vara oförändrade. 
Styrelsen föreslår att medlemsavgifterna för år 2025 höjs med 50 kr för fullbetalande 
medlemmar. Övriga medlemsavgifter oförändrade             
Fullmäktige beslöt enligt styrelsens förslag att medlemsavgifterna för 2025 höjs med 50 kr 
fullbetalande. 

 
c) Budget för 2024 och rambudget för 2025 
Kassör Bo Norling föredrog, och kommenterade, förslaget till budget för 2024 och rambudget 
för 2025.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
Fullmäktige beslöt att fastställa förslaget till budget för 2024 och rambudget för 2025. 

d) Fastställande av villkor för reseersättning till styrelseledamöter, revisorer, 
fullmäktigedelegater och övriga funktionärer 
Fullmäktige beslöt i enlighet med styrelsens förslag.  
att resa med egen bil ska ersättas enligt statliga resebestämmelser f. n. 25,00 kr/mil. LRK 
väljer att inte höja ersättningen i linje med SKK utan avvaktar eventuell justering av statliga 
resebestämmelser. 
att vid resa med tåg billigaste alternativet ska väljas och att sovvagn kan väljas vid resa 
nattetid 
att flyg kan väljas i särskilda fall (t.ex. avsevärd tidsvinst).  
att billiga, men avbokningsbara biljetter ska eftersträvas samt 
att traktamenten inte ska förekomma. 

 
§ 15  Val av ordförande, fyllnadsval av en ordinarie ledamot på ett år, val av tre ordinarie 

ledamöter på två år, två suppleanter på ett år samt beslut om suppleanternas 
tjänstgöringsordning  

 
Till ordförande på 1 år föreslog valberedningen omval av Jan-Erik Ek. Inga ytterligare förslag 
framfördes. 

 Beslöts att välja Jan-Erik Ek till ordförande på 1 år. Beslutet var enhälligt. 
 
 Till ordinarie ledamöter, omval på 2 år, föreslog valberedningen Kari Sundqvist, Ann-

Charlotte Larsson samt Agnes Hellman. Inga ytterligare förslag framfördes.  
 Beslöts att välja Kari Sundqvist, Ann-Charlotte Larsson samt Agnes Hellman till ordinarie 

ledamöter på 2 år. 
 

Till suppleanter på 1 år föreslog valberedningen nyval av Jan Garp. Ytterligare förslag på 
Ellinore Månsson framfördes.  Omval av Amanda Einmaa 1 år. 

 Beslöts att välja Ellinor Månsson och Amanda Einmaa till suppleanter på 1 år och där Amanda 
Einmaa blir första suppleant i turordningen. 

 
     
§ 16        Val av två revisorer samt två revisorssuppleanter 

Valberedningen föreslog nyval av Ewa Lysén Hedvall och omval av Lars Lindgren som 
ordinarie revisorer samt omval av Barbro Schmidt och nyval av Anne-Marie Pettersson som 
revisorssuppleanter, samtliga på 1 år. Inga ytterligare förslag framfördes. 

 Fullmäktige beslöt att välja Ewa Lysén Hedvall och Lars Lindgren som ordinarie revisorer på 1 
år.       

 Fullmäktige beslöt att välja Barbro Schmidt och Anne-Marie Pettersson som 
revisorssuppleanter på 1 år.     

Justerat LR, CE, TJ 



 
 
§ 17  Val av valberedning 
 Fullmäktige föreslog nyval av Lennart Eriksson till sammankallande i valberedningen 

på 1 år.     
               Fullmäktige beslöts att välja Lennart Eriksson till sammankallande för valberedningen.  
               Till ledamot av valberedningen på 2 år, nyval föreslogs Annelie Ling Nilsson.  
 Fullmäktige beslöt att välja Annelie Ling Nilsson till ledamot av valberedningen på 2 

år. 
 
 
§ 18 Omedelbar justering av paragraferna 15–18                                                    

Fullmäktige beslöt att förklara paragraferna 15–18 omedelbart justerade. 

 

§ 19 Ärenden väckta av huvudstyrelsen, regioner och medlemmar 
Styrelsen presenterade 2 propositioner. 
 
Proposition 1. Styrelsen föreslår fullmäktige att uppdra till styrerlsen att kontakta de 
övriga Retrieverklubbarna för att undersöka intresset att bilda en Retrieverklubb. 
Fullmäktige beslutade tillstyrka styrelsens förslag 

 
Proposition 2. Styrelsen föreslår fullmäktige att uppdra till styrelsen att tillskriva 
SSRK med förslag att certifikat före 2 års ålder besgränsas till två. 
Fullmäktige beslutade avslå styrelsens förslag 

 
 
§ 20  Övriga frågor  

Några övriga frågor hade inte anmälts. 

 Avtackningar  
Innan alla avtackningar tilldelades Ann-Charlotte Larsson Labradorklubbens 
förtjänsttecken.  

               Bo Norling avtackade med gåvor den avgående styrelsemedlemmen Ingegerd 
Wikström. Valberedningens Eva Zetterdahl, Ellinore Månsson samt mötesordförande 
Lars Ramberg och vice mötesordförande Jörgen Norrblom.. 

 

§ 21  Mötets avslutande 
Ordförande Lars Ramberg tackade mötesdeltagarna för ett väl genomfört möte och 
lämnade över ordförandeklubban till vice ordföranden Bo Norling som tackade och 
förklarade 2024 års Labradorfullmäktige avslutat. 

 
  
  
 

 

Justerat LR, CE, TJ 
 

 

 



 

 Kari Sundqvist  Lars Ramberg 
 Protokollförare  Mötesordförande 
 
 
 
  
 Christine Edvinsson   Tina Jansson 
 Protokolljusterare   Protokolljusterare 
    
 


